



Sendy Veerabadren is an agro-economist engineer, graduated from the French National Center for Tropical Agronomic Studies, Montpellier, with a Conference specialized mastère in agronomy and international development. Sendy served with Development Research Institutes, French cooperation agency and NGO in Africa, Americas, Asia, and Oceania. He joined the French Red Cross Head

Quarters in 2010, as Head of Water, Sanitation, Livelihoods and Food Security Expertise Department. Since 2016 he serves as Head of the French Red Cross Regional Delegation PIRAC, Regional Intervention Platform for the Americas and the Caribbean, based in Guadeloupe.

French Version

Sendy Veerabadren est ingénieur agroéconomiste, diplômé du Centre National d'Etudes Agronomiques des Région Chaudes, Montpellier, et titulaire d'un Mastère spécialisé de la Conférence des Grandes Ecoles en agronomie du développement. Sendy a servi au sein d'instituts de recherche, de la coopération française et d'ONG, en Afrique, dans les Amériques, en Asie et en Océanie. En 2010, il rejoint le siège de la Croix-Rouge française où il occupe le poste de Responsable du Pôle d'Expertise Eau, Assainissement et Sécurité alimentaire. Depuis 2016, il assure la fonction de Chef de Délégation de la PIRAC, Plateforme d'Intervention Régionale Amériques Caraïbe de la Croix-Rouge française basée en Guadeloupe.